ΠΙΝΑΚΑΣ ΚΑΤΑΛΗΞΕΩΝ ΡΗΜΑΤΩΝ
Α. Καταλήξεις ενεστώτα α΄ συζυγίας

	Καταλήξεις
	Θεωρία - Παραδείγματα
	Εξαιρέσεις

	- άβω
	Ανάβω, ράβω, σκάβω
	Παύω, απόλαυσα

	- εύω
	Παιδεύω, λατρεύω, ονειρεύομαι
	Κλέβω, σέβομαι

	- αίνω
	Ζεσταίνω, μαθαίνω, φαίνομαι
	Δένω, μένω, πλένω

	- έρνω
	Γέρνω, φέρνω
	Παίρνω

	- ιάζω
	Αγκαλιάζω, βουλιάζω, βιάζομαι
	Αδειάζω,	μοιάζω,	μονοιάζω, χρειάζομαι, νοιάζομαι

	- ίζω
	Αντικρίζω, χαιρετίζω, συλλογίζομαι
	Αθροίζω, δανείζω, πήζω, πρήζω, αναβλύζω, γογγύζω, δακρύζω, κατακλύζω, κελαρύζω, συγχύζω, σφύζω

	- λλω
	Αναβάλλω, αναγγέλλω, ψάλλω
	Θέλω, οφείλω, μέλει

	- σσω
	Αναπτύσσω, απαλλάσσω
	Αρέσω

	- ττω
	Εισπράττω, πλήττω
	Θέτω, κείτομαι

	- ίνω
	Δίνω, κλίνω, κρίνω
	- ήνω : αφήνω, σβήνω, στήνω, ψήνω
· είνω : κλείνω, τείνω
· ύνω : γδύνω, λύνω, ντύνω, ξύνω, φτύνω, διευθύνω, ευκολύνω, μολύνω, χύνω, ξεδιαλύνω, οξύνω, ταχύνω, αμύνομαι

	- ώνω
	Απλώνω, κλειδώνω
	



Β. Καταλήξεις αορίστου

	Καταλήξεις ενεστώτα
	Καταλήξεις αορίστου
	Ανώμαλοι αόριστοι

	-ίζω
	-ισα	(σκουπίζω,
	Με η : πήγα, ανέβηκα, μπήκα, βρήκα, πήρα, ήπια,	βγήκα, κατέβηκα, ήρθα
Με ει : είδα, έμεινα, είπα, έστειλα, έσπειρα Με υ : έφυγα, έπλυνα, έσυρα,	μέθυσα, μήνυσα

	
	σκούπισα) Εξαίρεση : όσα
	

	
	ρήματα έχουν διαφορετικό (ι)
	

	
	στον ενεστώτα (βλ. παραπ.)

	

	
	Π.χ. αθροίζω, άθροισα

	

	-ώ
	-ησα (ρωτώ, ρώτησα)
	

	
	Εξαίρεση : μέθυσα
	

	-ώ & -ίζω
	-ισα	(σκορπώ	&
	

	
	σκορπίζω, σκόρπισα)
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